
Protokół Nr XXXV.20l4
z sesji Rady Gminy w Imiełnie
z dnia 10 listopada 2014 roku

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w godz. od 9 -tej

do 1000.

W posiedzeniu biorą udział radni Rady Gminy oraz zaproszeni goście wg list

obecności stanowiącej załącznik Nr I, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu oraz

Pani Anna Adamus mieszkanka wsi Borszowice.

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk.

Porzadek posiedzenia:

l. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,
2. Przyjęcie protokołu Nr XXXIV.2014,
3. Przyjęcie porządku obrad,
4. Interpelacje i zapytania radnych,
5. Podsumowanie kadencj i 2010- 2014
6. Informacja Wójta Gminy o przeprowadzonej analizie oświadczeń
majątkowych pracowników Urzędu Gminy i Kierowników Jednostek
Organizacyjnych Gminy Imielno za 2013 rok,
7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o przeprowadzonej analizie
oświadczeń majątkowych radnych Gminy Imielno za 2013 rok,
8. Podjęcie uchwał:
- w sprawie zmian w budżecie Gminy oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno
na 2014 rok Nr XXXV.214.2014
- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata
2014- 2019 Nr XXXV.215.2014,
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego
Nr XXXV.216.2014,
- w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku
rolnego na obszarze Gminy Imielno Nr XXXV .217.2014,
- w sprawie wyrażenia zgody na najem w drodze bezprzetargowej lokalu z
przeznaczeniem dla potrzeb infrastruktury telekomunikacyjnej - centrala
telefoniczna, Nr XXXV.2I8.2014
- w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy do Lokalnej Organizacji
Turystycznej Ziemi Jędrzejowskiej Nr XXXV.219.2014,
9. Dyskusja,
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,



11. Sprawy różne,
12. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.l. Otwarcia seSJI, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba

obecnych radnych jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał

dokonał Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk.

W sesji bierze udział 14 -tu radnych.

Ad.p.2. Protokół Nr XXXIV.2014 z poprzedniej sesJI został wyłożony do

wglądu i po przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu głosowało jednogłośnie 14 -tu radnych.

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk przedstawił porządek

obrad sesji.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego porządku obrad.

"Za" przyjęciem porządku obrad głosowało jednogłośnie 14 -tu radnych.

AdA. W punkcie tym radny Michał Krążek pytał, czy został rozliczony festyn

charytatywny dla Mariusz Dąbka, następnie wnioskował o odczytanie protokołu

pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z kontroli

przeprowadzonej na przełomie roku 2013-2014.

Wójt Gminy- Zygmunt Brzeziński wyjaśnił, że festyn był organizowany przez

Koło Gospodyń Wiejskich w Opatkowicach Murowanych i to Panie z KGW

miały rozliczyć się z Panią Dąbek. Pieniądze zebrane na festynie miały być

przeznaczone na zakup wózka dla Pana Mariusza, ale podobno pani Dąbek

zmieniła zdanie i teraz chce pieniądze a nie wózek.

Sohys wsi Dalachowy Pan Adamus Wiesław pytał, cyt. "czy jest prawdą, że jak

Pani Dąbek chciała pieniądze to wzięli Państwo Prawnika, aby podpisała

dokumenty, oraz czy to jest prawda i straszycie Panią Dąbek, że przyjedziecie



z telewizją i wózkiem do niej?" Pan Adamus podkreślił, że będzie prosił o odpis

z protokołu.

Wójt Gminy poinformował, że wszystkie ustalenia dot. festynu zapadły

pomiędzy KGW w Opatkowicach Murowanych a Panią Dąbek, to KGW było

organizatorem festynu charytatywnego.

Radny Zdzisław Zygan cyt. "problem w sprawie drogi, aby ją wytyczyć dla

dwóch mieszkańców przez geodetę".

Wójt Gminy poinformował, że na interpelacje odpowie w punkcie 10.

Ad.p.5. Wójt Gminy zapoznał zebranych z podsumowaniem kadencji 2010-

2014.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego podsumowania kadencji

2010-2014.

"Za" przyjęciem podsumowania kadencji 2010-2014 głosowało jednogłośnie

14 -tu radnych.

Podsumowanie kadencji 20 I0-20 14 stanowi załącznik Nr 4 do nIniejszego

protokołu.

Ad.p.6. Wójt Gminy Zygmunt Brzeziński zapoznał zebranych z informacją

o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu

Gminy i Kierowników Jednostek Organizacyjnych Gminy Imielno za 2013 rok,

w których nieprawidłowości nie stwierdzono.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionej informacji.

"Za" przyjęciem informacji głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Informacja o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych pracowników

Urzędu Gminy i Kierowników Jednostek Organizacyjnych Gminy Imielno za

2013 rok, stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.



Ad.p.7. W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk,

zapoznał zebranych z infonnacją o przeprowadzonej analizie oświadczeń

majątkowych radnych Gminy Imielno za 2013 rok, w których nieprawidłowości

nie stwierdzono.

Nikt z zebranych nie zabrał głosu na temat informacji.

Przewodniczący Komisji zaproponował głosowanie.

"Za" przyjęciem informacji głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Informacja o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych radnych

Gminy Imielno za 2013 rok stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.p.8. Przystąpiono do podejmowania uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy oaz zmieniająca budżet Gminy Imielno na

2014 rok uchwałę Nr XXXV.214.2014 mówiła Skarbnik Gminy Pani Halina

Faryna.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXV.214.20 14 głosowało jednogłośnie

14- tu radnych,

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 -2019

z treścią uchwały Nr XXXV.215.2014 zapoznał Przewodniczący Rady Gminy.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXV.215.2014 głosowało jednogłośnie 14-tu

radnych.

- w spraWIe udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego

z treścią uchwały Nr XXXV.216.2014, zapoznał Wójt Gminy - Zygmunt

Brzeziński.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.



"Za" podjęciem uchwały Nr XXXV.216.2014 głosowało jednogłośnie 14-tu

radnych.

- w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku

rolnego na obszarze Gminy Imielno, projekt uchwały Nr XXXV.217.2014,

omówił Wójt Gminy - Zygmunt Brzeziński informując, że średnia cena skupu

żyta ogłoszona przez GUS wynosi 61,37 zł za 1 dt., Biorąc pod uwagę trudną

sytuację w rolnictwie spowodowaną spadkiem dochodów rolników ze względu

na drożejące środki do produkcji rolnej i niskie ceny produktów wytworzonych

przez rolników, proponował obniżenie średniej ceny skupu żyta do celów

wymiaru podatku rolnego w 2015 roku do kwoty 45,00 zł za Idt.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXV.217 .2014 głosowało jednogłośnie 14-tu

radnych.

Następnie poinformował, że pozostałe stawki podatków min. od nieruchomości

pozostają bez zamian.

Radni jednogłośnie opowiedzieli SIę za pozostawieniem stawek na pozIOmIe

roku 2014.

- w sprawIe wyrażenia zgody na najem w drodze bezprzetargowej lokalu

z przeznaczeniem dla potrzeb infrastruktury telekomunikacyjnej - centrala

telefoniczna z treścią uchwały Nr XXXV.218.2014 zapoznał Wójt Gminy-

Zygmunt Brzeziński.

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXV.218.2014 głosowało jednogłośnie 14-tu

radnych.

- w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy do lokalnej Organizacji

Turystycznej Ziemi Jędrzejowskiej z treścią uchwały Nr XXXV.219.2014

zapoznał Wójt Gminy- Zygmunt Brzeziński.



Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie.

"Za" podjęciem uchwały Nr XXXV.219.2014 głosowało jednogłośnie 14-tu

radnych.

Ad.p.9. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.

Ad.p.IO. W punkcie tym głos zabrała Pani Skarbnik Gminy Halina Faryna,

która przedstawiła do wglądu protokół pokontrolny RIO mieszczący się w 4

segregatorach. Skarbnik Gminy informowała, że kontrola była przeprowadzona

przez 3 osoby i trwała 3,5 miesiąca, rozpoczęła się w październiku 2013 roku

i trwała do 31 stycznia 2014 roku. Zalecenia pokontrolne dotyczą drobnych

usterek z których większość została usunięta już w trakcie kontroli, ponadto na

zalecenia pokontrolne została udzielona odpowiedź.

Radny Michał Krążek cyt. ,,4 lata temu były 24 uchybienia teraz jest więcej

i wydano bez wiedzy radnych 100 tyś. zł."

Wójt Gminy prosił, aby Pan Krążek wskazał zapIs w protokole w którym

odnotowano fakt wydatkowania takich środków.

Radny Michał Krążek pytał cyt. "czy nie ma protokołu, który ma 12 stron".

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Kukuryk poddał wniosek Pana

Krążka dot. czytania protokołu RIO pod głosowanie.

Radny Domagała Stanisław stwierdził, że w każdej kontroli są uchybienia

niezależnie czy jest to gmina czy gospodarstwo domowe.

W wyniku głosowania radni odrzucili wniosek dotyczący czytania całości

protokołu pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Ad.p.ll. W punkcie tym sohys wsi Dalachowy Pan Adamus Wiesław cyt.

"Proszę mi wytłumaczyć, że działka geodezyjna, która ma właściciela

i spadkobierców przeszła na innych właścicieli"



Wójt Gminy Zygmunt Brzeziński poinformował, że sprawa toczy się już

w Sądzie oraz Samorządowym Kolegium Odwoławczym w Kiecach i prosił

aby poczekać na rozstrzygnięcie.

Pani Anna Adamus zwróciła się do członków Komisji Rewizyjnej, jak to się

stało, posiedzenie 8 sierpnia trwało od godz. 8-ej do godz. 915, a Pani Jagusińska

złożyła wyjaśnienie w dniu 14 sierpnia 2014 roku.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Zbigniew Węglowski wyjaśnił, że

Pani Adamus była na tym posiedzeniu i wie, że Pani Jagusińska ustnie składała

wyjaśnienie, następnie została poproszona o spisanie tegoż wyjaśnienia

w formie pisemnej i być może nikt nie zwrócił uwagi, że było to z datą

późniejszą.

Pani Anna Adamus cyt. "w tym protokole nie wszystko zostało zapisane, moje

wypowiedzi zostały przekręcone, a jak poprosiłam osobę protokółującą

o brudnopis protokołu, to Pani stwierdziła, ze protokół został już zniszczony.

Pana Przewodniczącego Rady Gminy też nigdy nie można zastać w pracy"

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, cyt. " Pan Domagała jak chciał się

spotkać to się spotkał"

Pani Sekretarz Gminy Ewa Seweryn poinformowała, kojarzy jeden fakt, kiedy

Pani Adamus pytała o dyżur Pana Kukuryka w godzinach dopołudniowych, a

pan Przewodniczący pełni dyżur w każdy wtorek od godz. l3-tej do godz. 15-

tej. oraz w piątki od godz. 12-tej do godz. 15-tej.

Pani Anna Adamus cyt."Pani Seweryn a ile razy kurator moich dzieci próbował

się spotkać z Panem Przewodniczącym?"

Pani Seweryn Ewa cyt. " a kto jest kuratorem Pani dzieci?"

Pani Anna Adamus cyt. "Pan Zenon Paś"

Pani Ewa Seweryn "to pani dzieci mają kuratora?"

Wójt Gminy Pan Zygmunt Brzeziński, z uwagi na kończącą się kadencję Rady

Gminy, wręczył wszystkim radnym i sołtysom wspólnie z Przewodniczącym



Rady Gminy Panem Stanisławem Kukurykiem pamiątkowe podziękowania

życząc wszelkiej pomyślności na dalsze lata, a osobom kandydującym

w wyborach osiągnięcia pomyślnych wyników.

Ad.p.12. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk uznał porządek za

wyczerpany, dziękując za udział zakończył obrady.

Protoliot°wała:

Katar~ Banach

Przewodnic~~ady Gminy

Stan~kuryk
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